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Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 

выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 

  

Who likes reading books? 

  

1)  Ann 

2)  Steve 

3)  Both 
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Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 

выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 

  

Who spends rainy days in front of the computer? 

  

1)  Ann 

2)  Steve 

3)  Neither 

3.   

Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 

выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 

  

Who thinks time flies when you play computer games? 

  

1)  Ann 

2)  Steve 

3)  Both 

4.   

Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 

выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 

  

Who speaks about their friends and their hobbies? 

  

1)  Ann 

2)  Steve 

3)  Both 

5.   

Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 

выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 

  

Who has read books about Harry Potter? 

  

1)  Ann 

2)  Steve 

3)  Neither 

6.   

Установите соответствие между текстами и рубриками, выбрав рубрику из 

выпадающего списка. Используйте каждую рубрику только один раз. В задании одна 

рубрика лишняя. 
Выпадающий список: 

1.  Food 



2.  Helping the poor 

3.  Politics 

4.  Sports 

5.  Shopping 

6.  Sightseeing 

  

A. In 1749 the Dutch House in Kuskovo was erected in memory of Peter the Great, whom 

Field Marshal Boris Sheremetev served as companion-in-arms. This house is modeled on typical 

late seventeenth-century Dutch town house. It is a two-storey brick building. The house was 

plastered and painted in imitation of brickwork. 

  

B. The U.N. was formally set up, or founded, just after the end of the Second World War in 

1945. It replaced the League of Nations. This organization was formed after the end of the First 

World War (1914–1918). Its main purpose was to stop any future wars from happening. Yet the 

League was not successful and it failed to prevent the start of the Second World War in 1939. 

  

C. At a restaurant in Madrid, Spain, regular paying customers come for breakfast and lunch. 

In the evening, the restaurant is reserved exclusively for the homeless. The money that’s made 

from the meals paid for earlier in the day is used to provide free dinners for homeless people 

later that night. The restaurant seats 50 people and each night the restaurant feeds 100 homeless 

people. 

  

D. What an incredible end to the men’s NCAA basketball national championship game last 

night! It was the Villanova Wildcats (a Philadelphia team) versus the University of North 

Carolina Tar Heels. Both teams took the lead throughout the game. And the score was 74-71 for 

Villanova with just a few seconds left. Then it got really interesting. 

  

E. Imagine walking into a grocery store, putting the food items you want into your bag and 

then just walking out. Done. No checkout lines. No looking for your wallet. Amazon (the online 

store that started out by selling books) is opening a grocery store just like that in a few months. 

They made the announcement yesterday. There will only be one store at first  — in Seattle, 

Washington. 

  

Текст A B C D E 

Рубрика 
     

7.   

Преобразуйте, если это необходимо, слово CHILD так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 

Ice pops 
Have you ever eaten ice pops or popsicles? Many people love them, especially 

_____________ . 

8  

Преобразуйте, если это необходимо, слово ONE так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 

  

When you arrive in Vladimir, the _____________ thing you must do is to go to the medieval 

Golden Gate. 

9 

Преобразуйте, если это необходимо, слово FORGET так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 



Ice pops 
The boy, Frank by name, ____________ his glass of soda with a spoon in it outdoors. 

10 

Преобразуйте, если это необходимо, слово BECOME так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 

  

Altai __________________ a republic in 1990. 

11 

Преобразуйте, если это необходимо, слово BE так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 

  

In Vladimir you can also have a look at examples of traditional Russian embroidery. It 

_____________ the main craft in Vladimir in the past. 

12 

Преобразуйте, если это необходимо, слово SHOW так, чтобы оно грамматически 

соответствовало содержанию текста. 

  

The parade _____________ on TV so that the whole country can enjoy the spectacular sight. 

13 

Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 

раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

The Story of Ferdinand is a popular kids’ book. It was published more than 80 years ago. 

Now it is also an animated 13 ______. Ferdinand hit the big screen on December 15. 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 

Beyond Appearances 

The Story of Ferdinand is a popular kids’ book. It was published more than 80 years ago. 

Now it is also an animated 13 ______. Ferdinand hit the big screen on December 15. The movie 

is part comedy, part drama. It tells the story of a kind and gentle Spanish bull. His 14 ______ is 

Ferdinand. Because of his size, people think Ferdinand is a beast. So he is taken from his 

15 ______ and made to fight. Then the bull plots a 16 ______ to his home. Ferdinand is voiced 

by John Cena. He is an actor and a professional wrestler. «A lot of people think I want to cause 

17 ______,» Cena told TFK Kid Reporter Gabrielle Hurd. Above all, the movie delivers an 

important message. «Never be 18 ______ to be who you are,» Cena says. «That’s what makes 

you special.» 

14 

Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 



раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

The movie is part comedy, part drama. It tells the story of a kind and gentle Spanish bull. His 

14 ______ is Ferdinand. 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 

15.   

Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 

раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

Because of his size, people think Ferdinand is a beast. So he is taken from his 15 ______ and 

made to fight. 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 

16 

Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 

раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

Then the bull plots a 16 ______ to his home. 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 

17 



Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 

раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

Ferdinand is voiced by John Cena. He is an actor and a professional wrestler. «A lot of 

people think I want to cause 17 ______,» Cena told TFK Kid Reporter Gabrielle Hurd. 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 

18 

Прочитайте текст и заполните пропуски 13−18 словами, напечатанными в правой 

колонке под цифрами 1−8. Каждое из этих слов может быть использовано только один 

раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. Два слова в 

этом списке 1−8 лишние. 

  

Above all, the movie delivers an important message. «Never be 18 ______ to be who you 

are,» Cena says. «That’s what makes you special.» 

  

1)  afraid 

2)  home 

3)  interest 

4)  movie 

5)  name 

6)  return 

7)  spoiled 

8)  trouble 

 


